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Zápisnica 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 09. 04. 2021 

 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

4. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2020 

5. Informácia o návrhu na úpravu a využitie administratívnej budovy 

6. Informácia o zámere odpredaja obecných pozemkov dlhodobo užívaných inými 

užívateľmi 

7. Informácia o zámere odkúpenia pozemkov pod administratívnou budovou p. č. 125 

8. Rekonštrukcia miestnych komunikácií – predbežná ponuka 

9. Informácia o ťažbe dreva – ponuka na predaj dreva cca 8.000 m3 

10. Miestne ihrisko – informácia o zámere vymeniť susedný pozemok p. Mikulíka za 

pozemok obecný 

11. Dodatok č. 7 k VZN 2/2014 – Určenie výšky finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku na dieťa MŠ rok 2021 

12. Rôzne 

13. Interpelácie poslancov 

14. Záver 

 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

Rokovanie zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17.05 h starosta obce 

Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal hlavného kontrolóra, poslancov OZ, skonštatoval, že sú 

prítomní štyria poslanci a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. Starosta informoval, že 

poslanci OZ Bc. Jozef Hasko, Juraj Galbavý a Peter Palko sa ospravedlnili, pričom poslanci 

OZ Juraj Galbavý a Peter Palko prídu neskôr. 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa poslanca Ľuboša Tótha a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov Juraj Čillík a Rastislav Vršanský. 

 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie 

a) určenie poslanca Ing. Ľuboš Tóth za zapisovateľa 

b) určenie poslancov Juraj Čillík a Rastislav Vršanský za overovateľov zápisnice. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 3 poslanci – Bc. Jozef Hasko, Juraj Galbavý, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský 
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                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 
 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia. Po prednesení 

návrhu programu zasadnutia požiadal starosta obce o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje navrhnutý program 21. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 4 poslanci – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 3 poslanci – Bc. Jozef Hasko, Juraj Galbavý, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              4 poslanci – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav Vršanský 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

Poslanec Peter Palko prišiel o 17:10 

 

K bodu 4 – Správa o činnosti hlavného kontrolóra 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania a odovzdal slovo Hlavnému kontrolórovi Rastislavovi 

Lamošovi. 

 

Hlavný kontrolór Rastislav Lamoš predniesol poslancom OZ správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra za rok 2020, v ktorej konštatoval, že pri kontrolnej činnosti Obecný úrad 

v plnom rozsahu spolupracoval a nepredniesol žiadne zistenia. Poslanci OZ nemali 

k prednesenej správe o kontrolnej činnosti žiadne otázky. Starosta predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov OZ o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie správu o činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2020. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD. 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Bc. Jozef Hasko, Juraj Galbavý 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD. 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 5 – Informácia o návrhu na úpravu a využitie administratívnej budovy 

 

Starosta otvoril bod rokovania, poslancom OZ predniesol návrh na využitie budovy na 

vybudovanie šiestich obecných bytov. Zároveň predniesol, že má v úmysle na tento účel 
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získať prostriedky z rôznych dotačných programov a pre tento účel žiada poslancov OZ 

o vyjadrenie súhlasu.  

 

Poslanec Juraj Galbavý prišiel o 17:15 

 

Následne prebehla diskusia, ktorou poslanci OZ zhrnuli možnosti využitia tejto budovy na 

rôzne účely, administratívne, prípadne sociálne služby. V rámci tejto diskusie starosta 

informoval, že ak by tam chcel presunúť MŠ, tak by bolo potrebné zabezpečiť vlastníctvo aj 

pre okolité pozemky a vybudovať prostredie vhodné pre MŠ. 

 

Poslanec OZ Peter Palko poukázal na možnosť prenájmu budovy pre autistické deti, ktorá už 

bola v minulosti prediskutovaná. Starosta odpovedal, že to nie je možné realizovať, pretože 

podľa informácie z mesta Žilina by pre tento účel ešte bolo nevyhnutné vlastniť pozemok vo 

výmere najmenej 2.500 m2. 

 

Následne prebehla diskusia o potrebe výkupu pozemkov v okolí tejto budovy. 

 

Poslanec OZ Peter Palko sa pýtal na využitie suterénu. Starosta odpovedal, že má zámer 

využiť suterén pre účely prevádzkovania služieb pre obyvateľov obce, pričom boli spomenuté 

možnosti ako kaderníctvo a kozmetika, pizzeria, a podobne. 

 

Poslanci OZ sa následne zhodli na súhlasnom stanovisku s návrhom starostu vykonať kroky 

smerujúce k vybudovaniu obecných bytov. Po skončení diskusie starosta predniesol návrh 

uznesenia a požiadal poslancov OZ o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informáciu o návrhu na úpravu 

a využitie administratívnej budovy p.č. 125. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 6 – Informácia o zámere odpredaja obecných pozemkov dlhodobo užívaných 

inými obyvateľmi 

 

Starosta otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov OZ s návrhom odpredať obecné 

pozemky súčasným užívateľom, ktorí tieto pozemky užívajú. Pre tento účel navrhol stanoviť 

ceny podobné nákupným cenám pozemkov v okolí administratívnej budovy p. č. 125. 

 

Starosta v rámci diskusie informoval, že množstvo ľudí má záujem vyrovnať si vzťahy 

s obcou a zároveň môže obec týmto spôsobom získať finančné prostriedky na nákup 

pozemkov v okolí administratívnej budovy p. č. 125. Medzi podmienky súhlasu obce 

s prevodom vlastníckeho práva občanom, ktorí tieto pozemky dlhodobo užívajú, bude patriť 

aj povinnosť občana zabezpečiť si zameranie pozemkov na vlastné náklady a predloženie 

návrhu na odkúpenie pozemku obci. Zmena vlastníckeho práva k pozemkom nesmie poškodiť 
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záujmy obce, napríklad znemožňovať budovanie obecných ciest a podobne. Poslanci OZ 

v diskusii vyjadrili súhlas s návrhom umožniť občanom Ovčiarska vyrovnať si vlastnícke 

vzťahy k pozemkom, pričom táto možnosť bude oznámená obcou formou zverejnenia 

spôsobom v obci obvyklým a následne budú mať občania obce možnosť požiadať obec 

o odkúpenie pozemkov, ktoré dlhodobo užívajú v priebehu nasledujúcich dvoch mesiacov. 

Toto súhlasné stanovisko oprávňuje starostu obce oznámiť občanom obce možnosť vyrovnať 

si vlastnícke vzťahy k pozemkom a konať vo veci prípravy predajných zmlúv, avšak nie je 

postačujúce na predaj obecných pozemkov. Pre platnosť každej zmluvy o predaji obecného 

pozemku bude nevyhnutný súhlas obecného zastupiteľstva. 

 

Po skončení diskusie dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informáciu o zámere odpredaja 

obecných pozemkov dlhodobo užívaných inými užívateľmi. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 7 – Informácia o zámere odkúpenia pozemkov pod administratívnou budovou p. 

č. 125 

 

Starosta otvoril bod rokovania a nadviazal na komunikáciu o odkúpení pozemkov pod 

administratívnou budovou. Poslancov OZ informoval, že začal komunikáciu s niektorými 

majiteľmi pozemkov pod administratívnou budovou a predniesol informáciu o tom, že 

niektorí občania obce sú ochotní tieto pozemky odpredať za cenu, ktorá je pre obec prijateľná. 

Po krátkej diskusii starosta predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informáciu o zámere odkúpenia 

pozemkov pod administratívnou budovou p.č. 125. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8 – Rekonštrukcia miestnych komunikácií – predbežná ponuka 
 

Starosta otvoril bod rokovania a predniesol návrh na pokračovanie rekonštrukcie obecný ciest 

aj v roku 2021, pričom pre tento rok navrhuje upraviť cestu v ulici na okraji obce smerom na 
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Dolný Hričov, pričom obyvatelia obce predniesli návrh, že poskytnú obci finančnú pomoc pri 

obstaraní žľabov a budú sa aktívne zúčastňovať prác pri rekonštrukcii cesty. Starosta 

informoval, že bude trvať na vybudovaní odvodňovacieho žľabu po celej dĺžke ulice. 

Vybudovaním žľabu a rekonštrukciou cesty sa má zabrániť opakovanému splavovaniu 

kamenia na hlavnú cestu pri silnejších dažďoch a zvýšiť bezpečnosť križovatky tejto ulice 

s hlavnou cestou. 

 

Starosta zároveň informoval poslancov OZ, že má v úmysle pripraviť návrh VZN, ktorým 

bude obec upravovať možnosť vjazdu ťažkých nákladných vozidiel na obecné cesty s cieľom 

chrániť majetok obce a predchádzať opakovanému poškodzovaniu už zrekonštruovaných 

ciest. 

 

Starosta ďalej predniesol návrh na zrekonštruovanie obecnej cesty smerom na Viešky 

v rozsahu od križovatky pri p. Sládekovi po dom p. Strážovca (č. domu 99), ktorej 

rekonštrukcia je tiež potrebná, pretože z nej steká voda na súkromné pozemky. Zároveň však 

navrhol nerealizovať rekonštrukciu cesty od p. Strážovca vyššie z dôvodu pripravovaného 

rozširovania obecného vodovodu. 

 

Starosta informoval poslancov OZ o návrhu cenových ponúk, pričom zostávajú zachované 

jednotkové ceny z minulého roka, pričom by sa rekonštrukcia oboch týchto ciest realizovala 

naraz a celkové náklady dosiahnu výšku 29.823 € s DPH. Pre tento účel bude potrebné 

navýšiť sumu, ktorá bola na rekonštrukciu ciest schválená v rozpočte obce na rok 2021. 

 

Starosta obce ďalej informoval, že pre budúci rok pripravuje návrh na rekonštrukciu obecnej 

cesty pre nové domy vybudované v ulici za DCO. S obyvateľmi obce už začal diskutovať 

o možnosti vybudovania odvodňovacích žľabov pozdĺž cesty a zároveň od nich požaduje 

podanie žiadosti o rekonštrukciu cesty na Obecný úrad. 

 

Po skončení diskusie dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informácie o predbežnej ponuke na 

rekonštrukciu miestnych komunikácií. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 9 – Informácia o ťažbe dreva – ponuka na predaj dreva cca 8.000 m3 
 

Starosta otvoril bod rokovania a predniesol návrh ťažby dreva na obecnom pozemku na 

palivové účely. V rámci tohto návrhu informoval, že stromy na týchto pozemkoch sú 

napadnuté hmyzom, vysychajú a ich vyťaženie je podľa vyjadrenia správcu lesa nevyhnutné. 

Ak obec nezabezpečí ťažbu v priebehu tohto roka, vykonajú ťažbu Lesy SR v roku 2022. 

Zároveň požiadal poslancov OZ o pomoc s dohľadom nad výkonom ťažby, aby sa predišlo 

vzájomnému obviňovaniu medzi vykonávateľmi ťažby a niektorými občanmi obce. Poslancov 
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OZ informoval, že návrh, ktorý dostal od jednej z firiem vykonávajúcej ťažbu nepovažuje za 

výhodný pre obec a požiadal ich o pomoc so získavaním ďalších ponúk od firiem 

vykonávajúcich ťažbu dreva, ktoré budú výhodnejšie pre obec. Následne predniesol návrh 

pravidiel pre ťažbu, vrátane dodržania podmienok – vyčistenie priestoru, odvezenie konárov 

a zvyškov po ťažbe a výsadba nových stromov. 

 

Po skončení diskusie dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informáciu o plánovanej ťažbe 

dreva v obecnom lesnom poraste – ponuka na predaj dreva cca 8 000 m3. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 10 – Miestne ihrisko – informácia o zámere vymeniť susedný pozemok p. 

Mikulíka za pozemok obecný 
 

Starosta otvoril bod rokovania a predniesol informáciu k zámeru na výmenu pozemkov. 

Upozornil však na riziko, že pri nevykonaní sanácie pozemkov Slnečnej stráne by obec čelila 

riziku znehodnotenia obecného ihriska a nemožnosti posunúť ihrisko na pozemok, ktorý 

v súčasnosti patrí obci. Zároveň predniesol poslancom OZ návrh v súčasnosti nesúhlasiť 

s výmenou pozemkov, ponechať súčasný stav vlastníctva pozemkov a pokračovať 

v rokovaniach o kúpe pozemku p. Mikulíka za cenu prijateľnú pre obec. 

 

Starosta a poslanci OZ sa zhodli na návrhu starostu nepristúpiť k zámene pozemkov 

a ponechať si obecný pozemok v súčasnom rozsahu. 

 

Po skončení diskusie dal starosta hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko  

a) berie na vedomie informáciu o zámere vymeniť susedný pozemok p. Mikulíka za 

pozemok obecný – miestne ihrisko, 

b) v súčasnosti nesúhlasí so zámenou pozemkov z dôvodu pokračovania rizika zosuvov 

v lokalite Slnečná stráň. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 11 – Dodatok č. 7 k VZN 2/2014 – Určenie výšky finančných prostriedkov na 

mzdy a prevádzku na dieťa MŠ rok 2021 
 

Starosta obce otvoril bod rokovania a predniesol informáciu o určení výšky finančných 

prostriedkov na prevádzku MŠ. Starosta konštatoval, že návrh úpravy VZN bol zaslaný e-

mailom poslancom OZ a informoval poslancov OZ o skutočnosti, že vďaka súčasnej 

rekonštrukcii MŠ sa podarilo zvýšiť kapacitu MŠ na 20 detí. Po úvodnom vysvetlení starosta 

požiadal o diskusiu. Keďže zo strany poslancov bolo prejavené porozumenie a súhlas so 

schválením tejto úpravy VZN, predniesol starosta návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ 

o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje Dodatok č. 7 k VZN 2/2014 – Určenie 

výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa MŠ rok 2021. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 12 – Rôzne 

 

V rámci bodu starosta predniesol nasledujúce informácie: 

- informáciu o príprave návrhu VZN pre úpravu odvozu odpadov pre podnikateľov, 

- informáciu o príprave návrhu VZN pre úpravu obecných daní pre podnikateľov, 

- o postupe sanácie Slnečná stráň. Starosta informoval o skutočnosti, že na domoch 

v lokalite Slnečná stráň sa vyskytli praskliny muriva a omietok domov, pričom 

zhotoviteľ stavieb odmieta akceptovať reklamácie majiteľov domov, 

- o požiadavke realizácie rekonštrukcie a stavby siete elektrických vedení v obci pre 

potreby plánovanej výstavby v lokalite „Zelená stráň“ – Ovčiarsko – Kľuky- 13859 - 

Zahustenie TS a Ovčiarsko – Kľuky – 14043 – Rozšírenie VNS 

- požiadal poslancov OZ o súhlas s uhrádzaním nákladov na palivo v prípade 

využívania vlastného osobného vozidla pre pracovné cesty. K tejto požiadavke 

predniesol informáciu, že obecné auto je už v zlom technickom stave, preto zvažuje 

návrh na jeho likvidáciu. Zároveň uviedol, že nemá v úmysle uplatňovať si nárok na 

uhrádzanie paušálnych nákladov za najazdené kilometre a očakáva, že náklady pre 

obec neprevýšia sumu 100 € mesačne. Poslanci OZ vyjadrili súhlas s uhrádzaním 

nákladov na palivo za podmienky správneho administratívneho postupu obce. 

 

Po skončení informovania a krátkej diskusii predniesol starosta návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informácie starostu obce Ovčiarsko. 
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Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 13 – Interpelácie poslancov 
 

Poslanec Peter Palko predniesol otázku p. Majdáka, ktorý sa pýtal akým spôsobom sa bude 

riešiť retardér v Lipovej ulici. Starosta odpovedal, že sa retardér podľa nového projektu zväčší 

na dĺžku 2,5 m. 

 

Poslanec Peter Palko sa pýtal, či sa bude tento rok realizovať úprava parku pred Obecným 

úradom. Starosta odpovedal, že v súčasnosti obec na tento účel prostriedky nemá, avšak snaží 

sa získať prostriedky z dotačnej štruktúry na obnovu parkov.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie interpelácie poslancov OZ obce 

Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Bc. Jozef Hasko 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Ing. Peter Palko PhD., Juraj Galbavý 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 14 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. Zasadnutie 

OZ bolo ukončené o 19:35 h. 

 

 

V Ovčiarsku, 9. 4. 2021 

 

 

Zapísal: Ing. Ľuboš Tóth 

 

 

             Ervín Schmieger 

             starosta obce 
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Overovatelia zápisnice: Juraj Čillík   ________________________ 

 

    Rastislav Vršanský  ________________________ 


